
Zápis 

z 10. veřejného zasedání Obecního zastupitelstva obce Bradlecká Lhota, 

 konaného dne 5. října 2012 
 

 

Přítomno: 6 zastupitelů, 9 občanů. 

Omluvena: Petra Crhová 

 

1. Schválen program jednání dle pozvánky a jeho doplnění o tyto body: 

- Projednání 2 veřejnoprávních smluv (o evidenci obyvatel, o přestupcích). 

- Projednání rozpočtových změn RO č. 2, RO č. 3.  

Hlasování: pro 6, proti 0, zdrželi se 0. 

 

2. Zapisovatelka: I. Tomšová, návrhová komise: B. Tomeš, L. Morávek, ověřovatelé 

zápisu: J. Kyselo, S. Tahalová. Hlasování: pro 6, proti 0, zdrželi se 0. 

 

3. Kontrola Usnesení z posledního zasedání – 1 úkol – spuštění info SMS pro obyvatele. 

Úkol byl splněn, otestováno na tel. číslech zastupitelů, ještě bude dotestováno a 

následně bude informace o fungování a možnosti se přihlásit zveřejněna na stránkách 

obce Bradlecká Lhota. 

 

4. Byla projednána a schválena vyhláška č. 2/2012 o místních poplatcích ze psů, 

v podstatě pouze aktualizace podle aktuálně platných právních norem. Cena zůstává 

stejná 80,- Kč za psa. Hlasování: pro 6, proti 0, zdrželi se 0. 

 

5. Projednání rozpočtových změn – RO č. 2 – dotace na přestavbu mostku, RO č. 3 – 

dotace na volby do krajských zastupitelstev a Senátu, náklady na těžbu dřeva, převod 

odměn starosty a místostarosty, výtěžek z těžby dřeva. Hlasování: pro 6, proti 0, 

zdrželi se 0. 

 

6. Projektové záměry pro MAS na období 2014 – 2020: začíná sběr požadavků do 

projektového plánu z jednotlivých obcí, z čehož vznikne návrh plánu, který se bude 

dále projednávat. Zastupitelé i občané mohou předat své návrhy na Obecním úřadě.  

 

7. Zpráva o kontrole z Finančního úřadu – v období od 13.8.2012 do 12.9.2012 proběhla 

kontrola prostředků, poskytnutých z MMR – hřiště pro děti a mládež. Závěr: nebyla 

porušena rozpočtová kázeň. 

 

8. Veřejnoprávní smlouvy – jsou uzavřeny do konce roku 2012, je třeba uzavřít nové na 

další období. 

Veřejnoprávní smlouva o výkonu přenesené působnosti na úseku rozhodování o 

zrušení údaje o místu trvalého pobytu.    1000,- Kč za úkon 

Veřejnoprávní smlouva o výkonu přenesené působnosti na úseku agendy přestupků. 

        700,- Kč za přestupek 

Hlasování: pro 6, proti 0, zdrželi se 0. 

 

9. Projednán zájem o obecní pozemek – parcela ke Kyjům mezi p. Bilinou a Egrtovými. 

Bylo odsouhlaseno zveřejnění záměru odprodeje tohoto pozemku. Hlasování: pro 6, 

proti 0, zdrželi se 0. 

 

10. Informace o 3 výběr. řízeních: 

– komunikace: pouze 2 nabídky, vybrána firma Silnice Jičín pro nejnižší nabídku, 

- parkoviště u hřbitova – 6 nabídek, vybrána firma Silnice Jičín pro nejnižší nabídku, 



- doplnění veřejného osvětlení na zástružku – 3 nabídky, 1 byla z VŘ vyloučena, 

protože nebyla doložena profesní kvalifikace, vybrána firma ELO z Lomnice nad 

Popelkou. 

S vítězi výběrových řízení byly uzavřeny smlouvy, na zástružku již osvětlení 

dokončeno, ještě bude dokončen prořez stromů a úprava náklonu světla, aby svítilo 

více k mostku. Za hřbitovem se pracuje, vše včetně opravy komunikací by mělo být 

dokončeno do konce měsíce října 2012. 

 

11. U Kulturního domu je třeba vyměnit lampa a zrenovovat rozvaděč veřejného 

osvětlení. Bylo projednáno a schváleno zažádat o zpracování cenové nabídky a 

zajištění realizace v co nejkratší době. Hlasování: pro 6, proti 0, zdrželi se 0. 

 

12. Informace o neustálém volném pobíhání psa p. Maťátkové po obci. Přes veškerá 

upozornění nebyla zajištěna náprava. Vzhledem k došlým podáním a stížnostem od 

občanů bude tento případ předán k projednání komise o přestupcích do Lomnice nad 

Popelkou.  

 

13. Různé: 

- p. Vaníčková – dotaz na problémový odtokový kanál v zatáčce na cestě k domu, 

v zimě se okolo tvoří led a velmi špatně se dá projít, žádá o vyřešení. Vznikl úkol pro 

místostarostu, aby do konce měsíce října projednal tento problém s firmou Silnice 

Jičín. 

- p. Švůger – navrhuje kontejner na posypový materiál poblíž problémovému místu, 

aby bylo možné místo posypat. 

- p. Česák – nová světla na zástružku jsou dobrá, pouze jedno je jiné barvy, zřejmě 

slabší – lze ho vyměnit? Bude zjištěna možnost a světlo vyměněno. 

- p. Vaníčková – v letních měsících je často přeplněný kontejner na horním konci. 

Bylo projednáno, vzhledem k tomu, že jsou kontejnery neustále naplňovány odpadem, 

který do nich nepatří, nebo by mohl být tříděn a tím pádem by nebyl tolik přeplněný, 

nejeví se ekonomické přidávání nových kontejnerů. Bude ještě zváženo a znovu budou 

upozorněni občané v Bradleckých listech. 

- p. Vaníčková – dotaz na dosazení keřů na zástružku v zatáčce, jako optická hrana? 

Některé keře zahynuly, je to ve srázu, kde je sucho. Zkusíme znovu osadit. 

- p. Česák upozornil na velkou díru vedle plotu Kracíkových – v případě otáčení aut 

hrozí poničení vozu, bude zajištěn patník vedle cesty. 

- informace o nové výsadbě „zelené louky“ u lavičky mezi splavy – prostor byl 

zdevastován, proto zkouška výsevu louky, která není třeba tak často sekat, pouze 

1xročně, přes to kokosová síť. 

- p. Švůger – dotaz zda byla zadána studie na kanalizaci dle zápisu z 18.4.2012? Ne, 

zatím nebyla studie zadána.  

- p. Švůger - dotaz na vyhlášku o nedělním klidu dle zápisu z 27.6.2012 – od 

posledního zasedání žádný další ohlas (proběhlo Bradleckými listy a od občanů žádná 

reakce) ani návrh od komise životního prostředí. 

- p. Švůger – proč je předání případu pobíhajícího psa k projednání komise o 

přestupcích do Lomnice nad Popelkou řešeno na veřejném zasedání? Protože chceme, 

aby odsouhlasili všichni zastupitelé. 

 

 

 

 

 

Zapsala:     Ověřovatelé zápisu:  


